
Ordinær generalforsamling i Hvidovre Skøjte Klub d. 17. marts 2016 kl. 19.00 

Til stede fra bestyrelsen; Formand Nina Frank, Kasserer Irene Bandier, 
bestyrelsesmedlem Charlotte Aagaard. 
Afbud fra følgende bestyrelsesmedlemmer: Næstformamd Flemming Bech, 
bestyrelsesedlem Sune Nielsen, Ann Sejersen, Nadja Aristoff.

1. Valg af dirigent. 
Charlotte er valgt som dirigent og Irene som referent.

2. Bestyrelsens beretning. 
Formanden uddeler bestyrelsens beretning og læser den op. Salen kom med den 
bemærkning at det kunne fremgå af beretningen at fondsmidler kun er kommet klubbens 
elite til gode og det er ikke helt korrekt da der også er brugt midler på nedsat betaling for 
off-ice for alle i sommerperioden samt ekstra træning i Påsken. Salen spørger om 
infocafeerne kan ligge på forskellige dage. Beretningen er godkendt. 

3. Fremlæggelse af årsregnskab. 
Den korte regnskabsoversigt er misvisende der der er lagt andre beløb sammen med 
stævneindtægter og kassereren bedes få det bragt i orden og lagt en ny version på 
hjemmesiden. Der ud over er det godkendt.

4. Behandling af forslag til reviderede vedtægter stillet af bestyrelsen. 
Enstemmigt vedtaget.

5. Indkomne forslag. 
Ingen.

6. Valg af bestyrelsesposter i lige år jf. § 17.1 i klubbens vedtægter. 
Nadja Aristoff, Flemming Bech, Ann Sejersen og Sune Nielsen er på valg. Ann Sejersen, 
Flemming Bech og Nadja Aristoff genopstiller. Sune Nielsen genopstiller ikke. Ricky 
Jensen ønsker at stille op. Louise Frost stiller op som suppleant. 
Flemming Bech er valgt for 2 år, Nadja Aristoff er valgt for 2 år, Ricky Jensen er valgt for 2 
år, Ann Sejersen er valgt for 1 år og Louise Frost er valgt som suppleant for 1 år.

7. Eventuelt
 
Dialog om klubbens værdier

Debat om værdier og mål som bestyrelsen kan arbejde videre med i den kommende 
sæson

Generalforsamlingen forløb i god ro og orden og sluttede kl. 21.00

Slut


